
Beste ledenvergadering, 

 

Voor u ligt de begroting van de sectie Pool van de KNBB voor 2023. 

In tegenstelling tot die van 2022 is het nu wel gelukt een begroting op te stellen die geen 

beroep doet op ons algemene sectie-reserve. 

Een aantal projecten die we voor 2022 ingepland hadden, hebben we niet uitgevoerd. 

Belangrijkste reden is gebrek aan capaciteit. Mede hierdoor verwacht ik dat we ook in 

2022 geen negatief resultaat zullen realiseren. Maar het jaar loopt nog dus het 

uiteindelijke resultaat is nog niet bekend. 

Enkele van deze 2022-projecten hebben we doorgeschoven naar 2023. 

De projecten die we in 2023 willen uitvoeren staan kort opgesomd onder de begroting. 

Deze zijn eerder in deze vergadering al toegelicht en uitgelegd. 

Het zal niemand ontgaan zijn dat veel zaken de afgelopen maanden in prijs zijn 

gestegen. Ook voor 2023 is dat de verwachting. In deze begroting komt dat tot uiting in 

een hogere bijdrage aan het bondsbureau en voor een deel in de gestegen 

organisatiekosten NK’s. 

Dat, tezamen met de projecten die we graag willen uitvoeren betekent dat we ook aan de 

inkomstenkant wat moeten vinden. Het bestuur stelt voor de contributie voor het seizoen 

2023-2024 te verhogen met € 2,50 naar € 45,-. Een procentuele verhoging van 5,9% 

Er zijn 2 duidelijke wijzigingen in de presentatie van de begroting ten opzichte van 2022: 

• Bij het topsport gedeelte is de eigen bijdrage die de selectie spelers aan hun eigen 

wedstrijdprogramma doen opgenomen in de begroting als inkomsten. Aan de 

uitgave kant is dit bedrag toegevoegd aan de kosten van het wedstrijdprogramma 

van de selectiespelers. Reden voor deze wijziging is dat de begroting zo 

overeenkomt met de eisen die NOC-NSF aan de begroting stelt die aan hen 

gepresenteerd wordt. Ook komt de begroting die wij aan de vergadering 

voorleggen zo exact overeen met de begroting zoals die opgenomen is in de 

administratie van de volledige KNBB. 

• Aan de uitgave kant hebben we bij het Heren NK en onder de Landelijke 

activiteiten de kosten opgenomen voor de te verdienen uitzendingen naar het NK. 

Eerder waren deze kosten opgenomen in het wedstrijdprogramma topsport en 

daardoor niet goed inzichtelijk. 

 

Mochten er vragen, onduidelijkheden of suggesties zijn hoor ik dat natuurlijk graag. 

 

Opgesteld door Xavier Karis (sectiepenningmeester) namens het volledige Sectiebestuur 

 


